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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2024/25:142 Vargen

Vi har stora problem med varg i Sverige. Vargen orsakar stor skada och stort 
lidande. Om vi ska kunna bevara en levande landsbygd och rädda de 
naturvärden som betande djur skapar måste vargstammen kraftigt 
reduceras. Regeringspartierna lovade före valet att mer än halvera vargstammen 
i Sverige.

Nu har mer än halva mandatperioden gått, men vargstammen är inte 
halverad. Utvecklingen går i stället åt fel håll. Under den tid Peter Kullgren 
varit ansvarigt statsråd har tilldelningen vid licensjakten minskat år för år. Nu 
har Peter Kullgren och regeringen inte mycket tid kvar att agera på.

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till landsbygdsminister 
Peter Kullgren:

 

Kommer ministern och regeringen att uppfylla sitt löfte till väljarna och mer än 
halvera vargstammen?

………………………………………

Patrik Björck (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-24
Besvaras senast
2024-11-14


